
                                                               

 Motie "voorzieningen op niveau"

De gemeenteraad van Rijswijk, in vergadering bijeen op 8 november 2022,

Constaterende dat:
● Rijswijk gaat groeien naar bijna 80.000 inwoners;
● dat daarmee de druk op schaarse voorzieningen in de stad steeds groter wordt; 
● dat deze druk al heel groot is, zoals bijvoorbeeld aangegeven door de huisartsen;
● dat niet alleen Rijswijk groeit, maar ook onze directe buurgemeenten;
● in het collegewerkprogramma er een raadsvoorstel accommodatiebeleid in gebiedsontwikkelingen 

wordt aangekondigd waarmee een voorstel zal worden gedaan om te zorgen voor voldoende 
voorzieningen zoals sport, eerstelijnszorg, kinderopvang en basisonderwijs in de 
nieuwbouwgebieden (punt 33, p. 21);

● in het collegewerkprogramma ten aanzien van het eerstelijnszorgaanbod alleen wordt ingezet op 
het planologisch mogelijk maken van praktijkruimten en de invulling wordt overgelaten aan 
zorgaanbieders, terwijl er zorgen zijn over personeelstekorten en de beschikbaarheid en 
betaalbaarheid van vastgoed. 

Overwegende dat:
● de beschikbaarheid van voorzieningen cruciaal is voor een gezonde groei van de stad;
● de groei van onze buurgemeenten een wederzijds effect heeft op de druk op voorzieningen en dit 

nergens benoemd wordt in het collegewerkprogramma;
● deze complexe tijden vraagt om een overheid die bereid is om een actieve rol op zich te nemen;
● alleen planologisch zaken mogelijk maken geen actieve rol is;
● het belangrijk is om vast te leggen wat wij in Rijswijk een goed voorzieningenniveau vinden en het 

nu onduidelijk is of het aangekondigde accommodatiebeleid dat gaat doen; 
● dat de bibliotheek ook een belangrijke voorziening is vanwege haar maatschappelijke rol, 

bijvoorbeeld door activiteiten als huiswerkhulp en taallessen, en dat de toegankelijkheid daarvan 
voor alle Rijswijkers nergens meer genoemd wordt.

Verzoekt het College om:
● in de uitwerking van het aangekondigde accommodatiebeleid bij gebiedsontwikkelingen met 

normen te komen waarin vastgelegd wordt hoeveel eerstelijnszorg, kinderopvang en 
basisonderwijs er per hoofd van de bevolking nodig is;

● in het accommodatiebeleid mee te nemen welke rol de gemeente, naast planologische 
bevoegdheden, kan vervullen in het zorgen voor betaalbaar vastgoed en de beschikbaarheid van 
voldoende personeel;



● in het accommodatiebeleid ook te kijken naar de toegankelijkheid voor alle Rijswijkers van de 
bibliotheek en haar activiteiten;

● het accommodatiebeleid niet te beperken tot de ontwikkelgebieden maar in samenhang te bezien 
tot de rest van de stad en de nabije regio.

En gaat over tot de orde van de dag.
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